

教務處課務組 通知
Division of Curriculum, Office of Academic Affairs
Notification

107 年 12 月 20 日
Dec. 20, 2018

主旨：有關 107 學年度第 1 學期日間學制學生申請停修結果，請 查照。

Subject: Results of student application for withdrawing from courses during the 1st semester of school year 2018 - 2019

說明：

Description:

一、107 學年度第 1 學期日間學制學生申請停修作業業已完成，授課教師及同學可自行登入教務學務師培系統依以下路徑查詢停修結果：

I. The process for day students applying to withdraw from courses during the 1st semester of school year 2018 – 2019 is complete. Course instructors and students may log in to the academic affairs information system (<http://apstu.ntue.edu.tw/univweb/Secure/default.aspx> /  學生資訊系統 (提供學生用、意見調查、各階段選課等)) to check the results of the course withdrawal through the following routes:

(一)授課教師：由「教師專用」/「任課教師學期成績輸入」/各科「學期成績」中查閱，課程如有學生申請停修，於該學生「完成停修日期」欄會加註課程停修日期。

Course instructor: Check through “For instructors”  / “Course instructors- Semester transcript input”  / “Semester scores”  of each subject. If students have applied to withdraw from the course, a note detailing the date the student withdrew from the course will be indicated under the student’s “Date of course withdrawal completion” field .

(二)學生：由「線上查詢」/「歷年成績查詢」中查閱，課程如已停修，該科「完成停修日期」欄會加註課程停修日期。

Student: Check through “Online Inquiry”  / “Transcript Inquiry.”  If the student has already withdrawn from the course, the date the student withdrew from the course should be noted under the “Date of course withdrawal completion” field .

二、如日間學制同學對停修結果有疑義，請至教務處課務組洽詢(如已申請停修但查詢結果未停修者，請攜帶停修申請表之「收執聯」)。

II. Day students who have any questions regarding the results of course withdrawal should inquire at the Division of Curriculum of the Office of Academic Affairs. (For those who already applied for course withdrawal, but found results to the contrary, please bring the “course withdrawal receipt.”)

此致 全校教職員生

To the entire faculty and student body

教務處課務組 敬啟
Sincerely,
Division of Curriculum, Office of Academic Affairs

